
 

Fråga till Kommunfullmäktige mötet:  

Varför satsas det inte mer pengar på LSS-boende för autistiska barn. Det finns 
bara 1 i Linköpings kommun med 4 sovplatser. Behovet är mycket större än så, 
speciellt med helgplatser då vi föräldrar är lediga och barnen klarar av 
schembrytande aktiviteter. Man kan bara verkställa en liten del av alla de 
beslut som beviljats i dagsläget och så har det varit under många år nu. Även 
skolor för autistiska barn saknas. Varje år söker ca 80 barn men det finns 
endast ca 10 plaster. Dessa barn behöver verkligen denna speciella skolform 
för att kunna fungera.  
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